
Afdelingsbestyrelsesmøde i afd. 24 30/3-2015 

 

1. Parkering i Møllebo. 

På generalforsamlingen kom det frem at gæsterne er begyndt at benytte 

p.pladsen i gården i Møllebo, også til lastbiler/firmabiler. 

Bestyrelsen vil gerne at sagen vendes med Åkroen endnu engang og at 

sagen evt. drøftes med nærpolitiet. 

2. Maling af Toftebo. 

Bestyrelsen har været rundt og se på farvesammensætning af Hegn og 

skure. Alle hegn males antrasitgrå. Skurene males skiftevis antrasitgrå og 

sort. Så nr 6 og 15 bliver malet grå og derefter  nr 8 og 17 sort.  

3. Hjertestartere samt kursus. 

Bestyrelsen vil forsøge endnu engang at se om der kan skaffes hjertestartere 

til de sidste bebyggelser i afd. 24. Skulle dette ikke kunne lade sig gøre, vil 

vi foreslå punktet taget op på kommende afdelingsmøde. Så må beboerne 

tage stilling til om vi skal købe selv eller ej. 

Kurset i 1.hjælp blev aflyst. Bestyrelsen håber at kunne få lov til at gøre 

endnu et forsøg. Det undersøges evt. om beboerne kan få adgang til et 

1.hjælpsmøde der afholdes i sløjfen i April. 

4. Hegn i Toftebo. 

Bestyrelsen undrer sig over at der er blevet opsat hegn ved p.pladsen i 

Toftebo, uden info herom til bestyrelsen. 

Formanden for afd. 24 har modtaget flere opkald om hegnet. Hvorfor er 

hegnet ikke opsat rundt om hele p.pladsen? Lys gennem vinduerne kan 

genere alle med vinduer der vender mod p pladsen. Problemet virker banalt 

og burde have været vægtet i forhold til problemet egentlige størrelse, inden 

opsætning. 

På sidste bestyrelsesmøde var vi blevet bedt om at gennemlæse vores 

husorden og se på regler om hegn og bure. Dengang fik vi udleveret 

materiale for at få tingene mere ens/streemlinet. Derfor er det til stor 

overraskelse for bestyrelsen pludselig at se en ny type hegn introdukseret i 

Toftevænget.    


